
Z á p i s n i c a   č. 4

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Melčice – Lieskové konaného dňa 06.04.2011 o 
17.00 hodine v zasadačke Obecného úradu

Prítomní : Ing. Miroslav Matiáš – starosta obce

      Jozef Hulvák, Vladimír Biras, Ing. Jozef Gašpar, Igor Kotásek, Ing. Anna Michaličková,
      Ľuboš Mizerák, Ľubomír Plesnivý, Ing. Ján Remenec

Občania : Otília Michalcová, Pavla Zahradníková, Oľga Benková, Daša Fabianová, 
     Ing. Zuzana Šopíková, Naďa Knuppová, Marián Mikláš, Katarína Štibraná, 
     Anton Bračík, Monika Estergájošová, Ing. Roman Hill

Neprítomní ospravedlnení : Mgr. Ľubomír Matiaš, Ing. Viera Šebeňová – hlavná kontrolórka

Riadne zasadnutie  obecného zastupiteľstva  zahájil  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Miroslav  Matiáš. 
Privítal  prítomných  poslancov  a  občanov.  Konštatoval,  že  je  prítomná  nadpolovičná  väčšina 
poslancov obecného  zastupiteľstva, takže je uznášania schopné vo všetkých bodoch rokovania.

Písaním zápisnice určil : Evu Plesnivú

Za overovateľov určil : Igora Kotáska a Ľubomíra Plesnivého

Predložil nasledovný program :

1. Otvorenie
a) Schválenie programu rokovania
b) Určenie overovateľov zápisnice
c) Určenie zapisovateľa

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva – Predkladá : kontrolórka obce
a) Uznesenia – trvalé úlohy
b) Uznesenia – úlohy v plnení
c) Uznesenia – splnené úlohy

3. Rokovania komisií obecného zastupiteľstva  - informácia a závery
od posledného rokovania obecného zastupiteľstva

4. Záverečný účet obce
a) Návrh záverečného účtu obce za rok 2010 – Predkladá : finančná komisia
b) Stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2010 – Predkladá : kontrolórka obce
c) Správa o výsledku inventarizácie za rok 2010 – Predkladá : finančná komisia
d) Správa o kontrolnej činnosti HK obce za rok 2010 – Predkladá : kontrolórka obce

5. Čerpanie rozpočtu obce ku dňu 31.03.2011 – informácia – Predkladá posl. Michaličková
v členení podľa § 10 ods. 3 zák.č. 583/2004 Z.z. - rozpočtová klasifikácia
a) Rozpočet bežných príjmov roky 2012, 2013
b) Rozpočet bežných výdavkov roky 2012, 2013
c) Kapitálový rozpočet (príjmy a výdavky) 2012, 2013
d) Programový rozpočet 2011
e) Úprava rozpočtu na rok 2011

6. Koncepcie a programy obce – zabezpečenie proti prívalovým dažďom a odvodnenie 
častí obce Melčice-dolný koniec a Lieskové nová ulica – Predkladá : starosta obce
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7. Programové vyhlásenie poslancov obce k naplneniu jednotlivých  
kompetencií prislúchajúcich OZ podľa §11 zák. 369/1990 Zb. - Predkladá : starosta obce

8. Problematika rozšírenia priestorov MŠ alebo obmedzenie počtu žiakov 
podľa platnej legislatívy – Predkladá : starosta obce

9. Úprava §-ho znenia rokovacieho poriadku, dôvody jeho zmeny a ciele 
úpravy – Predkladá posl. Michaličková

10. Žiadosti p. Mikláš
a) Úprava účelovej komunikácie – Stok – Predkladá : starosta obce
b) Žiadosť o odkúpenie pozemku – Predkladá : starosta obce

11. Vyjadrenie sa k stavebnému pozemku – Mareček – Predkladá : starosta obce
12. Vyjadrenie sa k stavebnému pozemku – Benko – Predkladá : starosta obce
13. Prenájom priestorov MŠ Melčice
14. Žiadosť o dotáciu – Združenie stomikov -  Predkladá : starosta obce
15. Rôzne
16. Záver

Starosta obce požiadal poslancov o vyjadrenie, či má niekto návrh na doplnenie programu. Ing. 
Michaličková sa prihlásila, že chce niektoré body doplniť, zmeniť aj zrušiť.  Starosta odpovedal, že 
sa nemôžu zrušiť body programu.  Ďalej sa pokračovalo podľa predloženého programu.

2. Kontrola plnenia uznesení
Kontrolu plnenia uznesení vykonal starosta obce na základe písomného podkladu kontrolórky obce, 
ktorá sa nezúčastnila zasadnutia  z dôvodu PN.
-  Uznesenie  č.  65/09/OZ –  oprava  budovy  Novákovec,  vyčíslenie  predpokladaných  nákladov 
stavebnou komisiou.
Stavebná komisia   d o p o r  u č u j  e  formou výzvy zadať opravu fasády objektu.  Hlavným 
kritériom výberu dodávateľa stavebných prác stanoviť najnižšiu cenu.
-  Uznesenie  č.  18/10/OZ –  pozemok  pod  cestou  k.ú.  Melčice  časť  Dolina  a  následne  prijaté 
uznesenie č. 12/11/OZ, stavebná komisia prešetrí možnosť kúpy parciel a zistí odkupnú cenu od p. 
Madilovej. Predseda stavebnej komisie Ing. Gašpar informoval o výsledkoch rokovania komisie. 
Požiadavka  na  odpredaj  predmetných  pozemkov  a ich  odkupná  cena,  na  ktorých  sa  nachádza 
prístupová  cesta  zostáva  nezmenená.  Člen  komisie  p.  Plesnivý  konzultoval  uvedený  problém 
s právnikom JUDr. Jánom Legerským, ktorý doporučuje celú vec riešiť ako obmedzovanie prístupu 
na vlastné pozemky. Z toho to dôvodu, keďže sa nejedná o technický ale právny problém a pokiaľ 
sa obec nerozhodne predmetné parcely odkúpiť, stavebná komisia nemôže ani ako poradný orgán 
v predmetnej záležitosti ďalej konať.
Obecné zastupiteľstvo na návrh stavebnej komisie  o d p o r ú č a  vlastníkom pozemkov vymáhať 
si prístupové právo  súdnou cestou.
- Uznesenie č. 11/11/OZ – žiadosť o odkúpenie parcely 449/46 – OZ trvá na prijatom uznesení č. 
46/10/OZ.
-  Uznesenie č.  16/11/OZ – článkové a odsekové znenie návrhu úpravy rokovacieho poriadku – 
predmetom dnešného rokovania.
-  Uznesenie  č.  24/10/OZ –  úprava  priestorov  Svadobky proti  zrážaniu  pár  –  stavebná  komisia 
obhliadkou  zistila,  že  navrhované  zakúpenie  nového  sporáka  a digestora  iba  zvýši  štandard 
poskytovaných  služieb,  ale  neodstráni  problém šmykľavej  podlahy a vysokej  vlhkosti.  Komisia 
konštatuje,  že  problémy treba  riešiť  komplexnou  rekonštrukciou  objektu  –  zateplenie  objektu, 
výmena okien, zmena vykurovacieho systému, rekonštrukcia kuchynského traktu. 
- Požiadavka poslanca Mgr. Ľ.Matiaša zo zasadnutia OZ dňa 23.02.2011 – zastrešenie futbalových 
kabín. Stavebná komisia zistila, že celý objekt je prekrytý asfaltovými bituménovými pásmi, bez 
následnej úpravy pred 10 – 12 rokmi. Stavebná komisia doporučuje preplatiť materiál rekonštrukcie
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strešnej krytiny a realizáciou poveriť členov futbalového klubu. Pri obhliadke bola zistená aj vysoká
vlhkosť v priestoroch šatní a spŕch,  čo má  za následok vlhnutie stien  a  stropov.  Preto je  potrebné 
riešiť, aby nedochádzalo k prieniku vlhkosti do stropného plášťa, kde  nahromadená vlhkosť môže 
poškodzovať nosnú konštrukciu strechy a strešného plášťa. Riešenie stavu je možné vybudovaním 
jednovetvového odsávania opotrebeného – vlhkého vzduchu z priestorov šatní a spŕch.
-  Uznesenie č. 9/11/OZ – schválenie členov do Rady školy za zriaďovateľa –  hlasovanie o Mgr. 
Polákovej  nebolo  splnené  –  na  jej  schválenie  bolo  potrebných  5  hlasov,  podľa  zápisnice  z 
predchádzajúceho zasadnutia získala 4 hlasy. Preto hlavná kontrolórka navrhuje novú voľbu člena 
do Rady školy. Starosta obce ďalej oznámil, že Milan Dedík sa  písomne vzdal členstva v Rade 
školy a preto je potrebné schváliť ešte jedného člena. Starosta obce upozornil Ing. Remenca, že na 
minulom  zasadnutí  OZ  nemal  hlasovať  pri  schvaľovaní  členov  do  Rady  školy,  nakoľko  jeho 
manželka je riaditeľkou ZŠ s MŠ. Jednalo by sa o osobný záujem. Na základe toho Ing. Remenec 
nehlasoval.
Poslanci navrhli za nových členov do Rady školy Janu Juricovú a Ing. Zuzanu Šopíkovú. Následne 
bolo prijaté uznesenie. 

U z n e s e n i e   číslo  28/11/OZ
Obecné zastupiteľstvo
A. b e r i e   n a   v e d o m i e 
kontrolu plnenia uznesení
B. s c h v a ľ u j e
členov do Rady školy Melčice-Lieskové za zriaďovateľa
− Jana Juricová
− Ing. Zuzana Šopíková
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, Ing.J.Gašpar, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý
Proti : 0
Zdržal sa : 0
Nehlasoval : Ing. J.Remenec

3.  Rokovania  komisií  obecného  zastupiteľstva –  informácia  a závery  od  posledného 
rokovania obecného zastupiteľstva.
K uvedenému bodu predsedníčka finančnej komisie oznámila, že sa vyjadrí k ďalším konkrétnym 
bodom programu náležiacim finančnej komisie.
Predseda stavebnej komisie konštatoval, že ku konkrétnym predchádzajúcim bodom sa vyjadril a 
bude mať následné pripomienky a návrhy k ďalším bodom, ktoré riešila stavebná komisia.

4. Záverečný účet obce za rok 2010
a/ Návrh záverečného účtu obce za rok 2010
Predsedníčka finančnej komisie Ing. Michaličková sa informovala, či záverečný účet bol zverejnený 
na úradnej  tabuli.  Starosta obce odpovedal,  že finančná komisia posúdi záverečný účet,  zaujme 
stanovisko a zverejní ho na úradnej tabuli. Zápisnica finančnej komisie je prílohou zápisnice.
b/ Stanovisko HK k záverečnému účtu obce za rok 2010
Stanovisko  hlavnej  kontrolórky  k záverečnému  účtu  obce  za  rok  2010  prečítal  starosta  obce. 
V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy odporúča obecnému 
zastupiteľstvu  schválenie  záverečného  účtu  obce  Melčice-Lieskové  za  rok  2010  bez  výhrad. 
Stanovisko je prílohou zápisnice.
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U     z     n e s     e n i     e   číslo  29/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
A. b e r i e   n a   v e d o m i e
Stanovisko hlavnej kontrolórky k záverečnému účtu obce Melčice-Lieskové za rok 2010. 
B. s c h v a ľ u j e
Záverečný účet obce Melčice-Lieskové za rok 2010 s výhradou zaplatenia časti faktúry fy Stafis 
s.r.o. za vybudovanie spevnených plôch pri bytovej jednotke č. 522 v sume 8 750,- €. 
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, Ing.J.Gašpar, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : 0

c/ Správa o výsledku inventarizácie za rok 2010.
Správu  o výsledku  inventarizácie  za  rok  2010  prečítala  predsedníčka  finančnej  komisie  Ing. 
Michaličková.
U     z     n e s     e n i     e   číslo  30/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo 
s c h v a ľ u j e
správu o výsledku inventarizácie za rok 2010 bez výhrad.
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, Ing.J.Gašpar, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : 0

d/ Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2010.
Z dôvodu PN hlavnej kontrolórky správa bude predložená na budúcom zasadnutí OZ.

5. Čerpanie rozpočtu obce ku dňu 31.03.2011 – informácia
a/ Rozpočet bežných príjmov roky 2012, 2013
b/ Rozpočet bežných výdavkov roky 2012, 2013
c/ Kapitálový rozpočet (príjmy a výdavky) 2012, 2013
d/ Programový rozpočet 2011
e) Úprava rozpočtu na rok 2011

Predsedníčka  finančnej  komisie  informovala,  že  k 31.03.2011 ešte  nie  je  dokončená uzávierka, 
preto nebude podaná informácia o čerpaní rozpočtu. Ďalej prečítala návrh rozpočtu na roky 2012 a 
2013.

U z n e s e n i e   číslo  31/11/OZ
Obecné zastupiteľstvo 
s c h v a ľ u j e
predbežný rozpočet na roky 2012 a 2013 podľa návrhu finančnej komisie.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ.Plesnivý
Proti : 0
Zdržal sa : Ing.J.Remenec, J.Hulvák, Ľ.Mizerák



5
6. Koncepcie a programy obce – zabezpečenie proti prívalovým dažďom a odvodnenie častí 

obce Melčice-dolný koniec a Lieskové nová ulica
Starosta  obce  informoval,  že  obec  chce  požiadať  o  dotáciu  na  zabezpečenie  proti  prívalovým 
dažďom  a  odvodnenie  častí  obce  Melčice-dolný  koniec  a  Lieskové  nová  ulica.  Je  potrebné 
vypracovať  štúdiu  –   projekt. Ing.  Jozef  Gašpar  navrhol,  nakoľko  v  stavebnej  komisii  nie  sú
vodohospodári,  že  osloví  odborníka,  aby  vypracoval  štúdiu  -  koncepciu  proti  zabezpečeniu 
prívalových dažďov na odvodnenie častí obce.
U z n e s e n i e  číslo  32/11/OZ
Obecné zastupiteľstvo
ž i a d a
predsedu stavebnej komisie, osloviť odborníka o vypracovanie štúdie koncepcie proti zabezpečeniu 
prívalových dažďov na odvodnenie  častí  obce  Melčice-dolný koniec a  Lieskové nová ulica  pri 
bytovkách.
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : Ing.J.Gašpar

U z n e s e n i e   číslo  33/11/OZ
s c h v a ľ u j e
vypracovanie  projektovej  dokumentácie  a  návrh  na  riešenie  likvidácie  dažďových  vôd  v 
Melčiciach-dolný koniec a v Lieskovom-nová ulica pri bytovkách.
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : Ing.J.Gašpar

7.  Programové  vyhlásenie  poslancov  obce  k  naplneniu  jednotlivých  kompetencií 
prislúchajúcich OZ podľa § 11 zák. 369/1990 Zb.
Starosta obce – poslanci by mali občanom povedať, ktoré kompetencie budú napĺňať.
Na  žiadosť  p.  starostu  o  predloženie  programového  vyhlásenia  poslancov  občanom,  ktorí  sú 
prítomní na zastupiteľstve, Ing. Gašpar a p. Plesnivý reagovali, že starosta je ten, ktorý prezentoval 
predvolebný program, ktorý má napĺňať a úlohou poslancov je pomáhať mu pri jeho naplnení a 
kontrolovať ho. Ak niektorý z poslancov dal občanom predvolebné sľuby, je to na jeho vedomí a 
svedomí ich splniť.
Starosta reagoval,  že on navrhoval vypracovanie  územného plánu obce – nerobí sa,  navrhoval 
riešenie životného prostredia – odpadové hospodárstvo – nerobí sa.
Ing.  Gašpar  reagoval  -  v  obci  je  5  zberných  miest  –  5  smetísk,  napriek  tomu,  že  poslanci 
prezentovali iné návrhy – zberný dvor, ich návrhy starosta zamietol.
- každý poslanec je v určitej komisii a bude sa zaoberať tou problematikou, ktorá spadá do jeho 
kompetencie a bude mu predložená. 

Po tomto bode rokovania starosta obce z dôvodu PN požiadal povereného zástupcu starostu Jozefa 
Hulváka vedením ďalších bodov rokovania obecného zastupiteľstva.

8.  Problematika  rozšírenia  priestorov  MŠ alebo obmedzenie  počtu  žiakov  podľa  platnej 
legislatívy.
Zástupkyňa pre Materskú školu Daša Fabianová informovala, že v priestoroch materskej školy mali 
kontrolu z Regionálneho  úradu verejného zdravotníctva a  zistili,  že kapacita zariadenia tak  ako je 
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v súčasnom stave vyhovuje  najviac pre 48 detí. Buď sa rozšíria priestory materskej školy, alebo sa 
obmedzí počet detí. V súčasnej dobe materskú školu navštevuje viac ako 50 detí  a majú ďalšie 
žiadosti, celkovo by materskú školu malo navštevovať cca 60 detí.

U     z     n e s     e n i     e   číslo  34/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
ž i a d a
stavebnú komisiu navrhnúť riešenie na rozšírenie priestorov materskej školy a predložiť na budúce 
rokovanie OZ.
Hlasovanie
Za : J.Hulvák, V.Biras, I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý
Proti : 0
Zdržal sa : Ing.J.Gašpar, Ing.J.Remenec

9. Úprava §-ho znenia rokovacieho poriadku, dôvody jeho zmeny a     ciele úpravy  
Ing.  Michaličková  predložila  na  schválenie  doplnenie  článkov  a bodov  rokovacieho  poriadku 
obecného zastupiteľstva Melčice-Lieskové a to článok 14 bod 5), bod 7) písm. a/, článok 15, článok 
16, článok 17, článok 18 a V. časť článok 19. Návrh zmeny je prílohou zápisnice.

U     z     n e s     e n i     e   číslo  35/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
s c h v a ľ u je
úpravu rokovacieho poriadku podľa návrhu finančnej komisie.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

10. Marián Mikláš Melčice – Lieskové 283 – žiadosti
a) Úprava účelovej komunikácie – Stok
- p. Marián Mikláš informoval poslancov, že na ceste Stok stále stojí voda, ľudia si cestu mýlia so 
smetiskom, navážajú sa tam stavebné materiály, čím sa cesta stále navyšuje. Na hlavnú cestu sa 
vyváža blato . Preto žiada o úpravu cesty. Žiadosti dostali poslanci s pozvánkami.

Nakoľko v rozpočte nie sú peniaze na úpravu poľnej cesty, Ing. Gašpar doporučil, aby sa do cesty 
osadili tabule „zákaz vyvážania odpadu pod pokutou“.
U     z     n e s     e n i     e   číslo  36/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
ž i a d a 
starostu obce v ceste Stok  osadenie tabúľ „Zákaz vyvážania odpadu pod pokutou“.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

b) Žiadosti o odkúpenie pozemku
− p. Marián Mikláš vysvetlil poslancom, o ktorú časť pozemku sa jedná.
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U     z     n e s     e n i     e   číslo  37/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
p r e r o k u j e
žiadosť po doplnení údajov na budúcom obecnom zastupiteľstve.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

11. Vyjadrenie sa k     stavebnému pozemku – Mareček  
Zástupca starostu prečítal žiadosť. Materiál dostali poslanci s pozvánkou.
Žiadosť bude predmetom rokovania budúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, nakoľko nie je 
známe, v ktorej lokalite sa pozemok presne nachádza a tak nemôže obecné zastupiteľstvo o žiadosti 
rozhodnúť.

12. Vyjadrenie sa k     stavebnému pozemku – Benko  
Zástupca starostu prečítal žiadosť, ktorú dostali poslanci s pozvánkou.
U     z     n e s     en i     e   číslo  38/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
d o p o r u č u j e
p. Benkovi, aby postupoval podľa stavebného zákona.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

13. Prenájom priestorov MŠ Melčice
Poslanci dostali podnikateľský plán pred rokovaním obecného zastupiteľstva. 
U     z     n e s     e n i     e   číslo  39/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
d o p o r u č u j e
žiadosť o prenájom priestorov bývalej materskej školy Melčice prerokovať na budúcom zasadnutí 
obecného zastupiteľstva.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

14. Žiadosť o     dotáciu Združenie stomikov  
U     z     n e s     e n i     e   číslo  40/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo 
ž i a d a     osloviť
Svojpomocný klub stomikov ILCO Trenčín o zaslanie menného zoznamu členov z našej obce.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák
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15. Rôzne

15.1 – poslanec Ľuboš Mizerák  sa vzdal  predsedu komisie  verejného poriadku pre nezískanie 
členov pracovať v uvedenej komisii. 

15.2 – Ing. Šopíková sa informovala, že na internetovej stránke sú faktúry za údržbu komunikácií, 
pohotovosť. Chce vysvetliť, aká údržba miestnych komunikácií bola vykonaná. Ing. Hill sa prihlásil 
a vysvetlil, že tak bola postavená zmluva na odhŕňanie snehu. Zmluvu treba spraviť tak, aby nebola 
v mesiacoch marec, apríl.

15.3 – Ing. Michaličková oznámila, že na budúcom zasadnutí OZ je potrebné dať schváliť Plán 
kultúrnych akcií na rok 2011. Ďalej sa informovala, že prečo niektorí poslanci nedostali publikáciu 
Miestna samospráva.

15.4 – Ľubomír Plesnivý 
– platobný výmer na zaplatenie daní dostal 24. marca a splatnosť na platobnom výmere bola 25. 
marca.
-  zistiť možnosti využitia získania dotácií z eurofondov. 

15.5 – Ing. Michaličková predložila na schválenie nasledovné uznesenie.
U     z     n e s     e n i     e   číslo  41/11/OZ  
Obecné zastupiteľstvo
ž i a d a,
aby účtovníčka obecného úradu predložila na požiadanie všetky doklady, ktoré sa týkajú finančného 
hospodárenia obce predsedníčke finančnej komisie. Účtovníčka sa bude zúčastňovať podľa potreby 
na zasadnutí finančnej komisie, kde bude informovať o čerpaní rozpočtu a hospodárení s majetkom.
Hlasovanie
Za : V.Biras, Ing.J.Gašpar,I.Kotásek, Ing.A.Michaličková,

Ľ. Mizerák, Ľ.Plesnivý, Ing.J.Remenec
Proti : 0
Zdržal sa : J.Hulvák

15.6  –  Igor  Kotásek  sa  informoval,   pri  železničnej  stanici  je  nahlásené,  že  nesvieti  verejné 
osvetlenie – kedy ho opravia.  Zatiaľ bolo nahlásené iba jedno svetlo. Druhé svetlo v Lieskovom 
bolo nahlásené v tomto týždni. V najbližšom čase by mala firma Durdík prísť opraviť VO.

Nakoľko  program   bol  vyčerpaný,  zástupca  starostu  ukončil  rokovanie  obecného 
zastupiteľstva.

Ing. Miroslav Matiáš
                        starosta obce
  

Overovatelia :

Igor Kotásek :

Ľubomír Plesnivý

Zapísala : Eva Plesnivá


